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SKRAĆENI ZAPISNIK 

 

s 28. sjednice Gradskog vijeća Grada Vukovara održane 28. listopada 2024., u 

Gradskoj vijećnici, soba broj 36, u Vukovaru, dr. Franje Tuđmana 1, s početkom u 9,00 sati. 

Prozivkom se utvrđuje kvorum vijećnika. 

Nazočni vijećnici:  Kristina Kuraja, Domagoj Bilić, Radivoj Đurić, Sava Manojlović, 

Danijela Smolčić, Robert Rapan, Jasmina Jukić, Nemanja Savanović, 

Ana Njavro, Stjepan Mađarac, Nikola Mažar, Krešimir Raguž, Stjepan 

Mađarević, Majda Jakša, Nenad Bučko, Srđan Milaković , Željko Sabo, 

Zoran Rokvić,  

Odsutni: Dejan Drakulić  

 

Ostali nazočni: gradonačelnik 

 Filip Sušac i Srđan Kolar - zamjenici gradonačelnika 

Pročelnici – S. Tokić, M. Vlajčić, J. Paloš, D. Dimić, G. Vicković, M. 

Prepunić, N. Gažo, D. Čulig, I. Antolović 

Z. Jukić – Javna vatrogasna postrojba Vukovar 

D. Zeko – VURA d.o.o. 

M. Mudri – Vukovarska gospodarska zona d.o.o. 

M. Sekulić – Turistička zajednica 

I. Krajnović – Tehnostan d.o.o. 

D. Tišov – Vodovod grada Vukovara d.o.o. 

R. Rac – Hrvatski radio Vukovar 

A. Baier Jakovac – Gradska knjižnica Vukovar 

M. Kulić – DV Vukovar 1 

M. Latinović – DV Vukovar 2 

A. Filipović – Muzej grada Vukovara 

I. Miličić – Hrvatski dom Vukovar 

Davor Kopilaš – Sportski objekti Vukovar 

Ž. Čorak – viša referentica za odnose s javnošću iz UO za opće poslove 

 

Nakon prozivke utvrđuje se da je na sjednici nazočno 18 vijećnika te se konstatira 

kvorum za rad i punovaljano odlučivanje. 

 

Usvajanje skraćenog zapisnika s 27. sjednice Gradskog vijeća održane 28. kolovoza 

2024. godine. 

Predsjednik daje na glasovanje usvajanje skraćenog zapisnika s 27. sjednice, održane 28. 

kolovoza 2024. i isti je jednoglasno (17- vijećnica D. Smolčić nije glasovala) usvojen.  

 

Aktualni sat gradonačelnika 

K. Kuraja - pita gradonačelnika hoće li Grad Vukovar i ove godine sudjelovati u sufinanciranju 

energetske obnova kuća i u kojem postotku.  

D. Čulig - odgovara kako misli da će Grad u sufinanciranju sudjelovati s 10%. Naglašava kako 

će prijave biti pojednostavljene te će se građani moći prijavljivati i retroaktivno, a uvjet će biti 

ugovor s Fondom za zaštitu okoliša. 

N. Mažar - postavlja pitanje vezano uz tvrtku Borovo i Luku Vukovar. Zanima ga ima li 

gradonačelnik saznanja i kakvog je stajališta vezano uz razgovore Borova sa strateškim 

partnerima te ističe kako smatra da će i Luka Vukovar ići uskoro u smjeru pronalaska strateškog 

partnerom, s obzirom na to da je Luku rat u Ukrajini najviše pogodio i da im je promet pao za 

oko 60%. Unatoč tome pozitivno posluju, no vrlo je važno zadržati ju u državnom vlasništvu i 

težiti njenom širenju. Smatra da je Luka od strateške važnosti kako za Grad tako i za državu jer 

je jedina luka na Dunavu i bitno je da ona širi svoje kapacitete. 
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Gradonačelnik - ističe da su tvrtka Borovo i Luka Vukovar vrlo važne za Vukovar te da treba 

činiti sve kako bi nastavile s radom. Kaže da s obzirom na rast rashoda, na rast minimalnih 

plaća, moramo biti svjesni da je gumarskoj industriji, kao što je tvrtka Borovo, to vrlo teško 

pratiti, a osobito jer je konkurencija na istoku velika. To dovodi do izazovnog poslovanja i 

upravljanja, a mišljenja je kako se svi zajedno trebaju zalagati, u suradnji s vlasnicima, Vladom 

Republike Hrvatske i ministarstvima, da pronađu najbolje rješenje za opstanak i rekonstrukciju 

Borovo kako bi se tvrtka mogla prilagoditi tržišnim uvjetima. Luka Vukovar je pak od 

strateškog interesa za Grad, a i najveća je luka na unutarnjim vodama u Hrvatskoj. Činjenica je 

da su luke u unutarnjim vodama zapostavljene u odnosu na one na Jadranu, ali misli da treba 

nastaviti putem kojim ide i sama Uprava, a to je okrenutost prema razvojnim projektima, 

povećanju kapaciteta i širenju luke. Dunav će uvijek biti prednost i to neće odbaciti. Vjeruje da 

će se u budućnosti napraviti pomaci na korist građana i tvrtki u Vukovaru.  

N. Mažar - ističe kako će država Borovu mjerama kompenzirati dio porasta minimalnih plaća za 

600 zaposlenih. Vezano za Luku Vukovar kaže da je važan potencijal koji imamo, a to je 

Schengen jer smo ostali točka za ulaz i s dodatnim kapacitetima otvorile bi se nove djelatnosti. 

Vjeruje da će sve ići u pozitivnom pravcu. 

K Raguž - pita zašto na vukovarskih bazenima gledatelji ne mogu pristupiti drugom dijelu 

tribina kada se odvijaju natjecanja. Ističe kako je vidljivost sa sadašnjih tribina vrlo loša.  

Davor Kopilaš (Sportski objekti Vukovar) - pojašnjava kako je dio o kojemu govori vijećnik tzv. 

čisti dio te je u njemu, sukladno Pravilniku, pristup zabranjen.  

K. Raguž – kaže da se treba razmisliti o izmjeni Pravilnika. 

S. Mađarević - pita gradonačelnika može li pojasniti slučaj vezan uz gradsku tvrtku Tehnostan i 

sudski postupak koji vodi s građaninom, a vezan je uz toplinsku podstanicu.  

I. Krajnović – odgovara da se radi o tužbi koju je pokrenuo suvlasnik stana protiv Tehnostana za 

predaju u posjed toplinske podstanice. Postupak je u tijeku i još nije bila niti rasprava. Stranka 

tvrdi kako je presudu dobio, što je netočno, a osobno smatra kako do toga neće ni doći. Brane 

pristup podstanicama zbog sigurnosti korisnika i opreme koja se tamo nalazi. Kaže da je proces 

u tijeku i čekaju sudski poziv. 

S. Mađarac - pita što se može učini po pitanju nepropisnog parkiranja na zelenoj površini kraj 

Vukovarskog vodotornja.  

D. Čulig - pojašnjava kako se problem pokušao riješiti sankcioniranjem te kako će Grad 

postaviti oznake na svom dijelu, no problem je što je veći dio te površine u privatnom 

vlasništvu. 

S. Milaković - ističe kako su povećane plaće državnih dužnosnika, pa je to dovelo i do 

drastičnog povećanja plaća gradonačelnika i zamjenika gradonačelnika, otprilike,, u neto iznosu, 

je to 2.000 eura na plaću gradonačelnika i 1.700 eura na plaću zamjenika. Pita gradonačelnika, 

naglasivši kako zna da gradonačelnik plaću ne prima iz gradskog proračuna, smatra li ta 

povećanja korektnima s obzirom na to da su plaće službenika s visokom stručnom spremom u 

gradskoj upravi i do četiri puta manje.  

Gradonačelnik - uputio je vijećniku protupitanje zašto nije postavljao pitanja o plaćama kada su 

zamjenici imali plaće u rangu pročelnika i ravnatelja, a politički su izložene osobe i uvijek u 

fokusu. Kaže da su plaće morale rasti. Došlo se do toga da se na takve visoke funkcije ljudi ne 

žele javljati, ne žele ih obnašati jer su potplaćene. Došlo je i do velikih skokova plaća u 

državnim službama, pa su nam ljudi odlazili ka tome. Kod nas se dogodilo da su pročelnici, koji 

su iznad nastavnika, odgajatelja, vatrogasaca, imali manje plaće od njih. Ista stvar se događala sa 

zamjenicima i to se dovodilo u red. Trenutno je plaća zamjenika 30 posto veća od pročelničke 

plaće te se osvrće na to da je u svoja tri mandata uvijek dizao najmanje plaće, a rezao najveće. 

S. Milaković – smatra da gradonačelnik i zamjenici trebaju imati plaću dostojnu dužnosti koju 

obavljaju i trebaju živjeti u realnosti ne u oblacima, trebaju biti svjesni da njihovi službenici 

imaju tri i pol puta manju plaću od njih i to smatra nerealnim. Smatra da bi povećanje plaća bilo 

opravdano kada bi ono bilo u balansu s plaćama službenika i namještenika. Smatra da ne bi bilo 

uredu o tome šutjeti. 
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Gradonačelnik - uvažava mišljenje vijećnika i naglašava da ukoliko je vijećnik imao inicijativu 

trebao ju je i iznijeti na vijeću.  

J. Jukić - neće postaviti pitanja nego će vijećnici Hrvatskih suverenista izostati sudjelovati u 

glasovanju prema točkama dnevnoga reda zbog izostanka suradnje s koalicijskim partnerima te 

je dodala kako je riječ o novoj suradnji Domovinskog pokreta i Hrvatske demokratske zajednice 

te ističe kako neće sudjelovati u takvim igrama. 10 godina kvalitetno su surađivali, ali tome je 

došao kraj. Dodaje i kako ne podržavaju točku u kojoj je riječ o parkiralištu u Borovu naselju.  

Vijećnici Hrvatskih suverenista napustili su sjednicu Gradskoga vijeća, na sjednici je prisutno 

ukupno 14 vijećnika. 

D. Bilić – pitanje postavlja vezano za dežurnu ljekarnu. Naime, sredstva za ljekarnu su 

izdvojena u proračunu koji se predlaže na sjednici, a ista su bila namijenjena i prošle godine. 

Pita koji je razlog za to i u kojoj je fazi ideja dežurne ljekarne.  

M. Prepunić - odgovara kako se na Javni poziv za sufinanciranje rada dežurne ljekarne nitko nije 

javio, a u razgovoru s vlasnicima ljekarni doznala je kako je razlog tomu nedostatak kadra. 

Sredstva su ponovno osigurana jer se od ove godine očekuju novi, mladi kadrovi pa se nada 

kako će se sukladno tome problem s kadrom razriješiti i Vukovar će napokon imat ljekarnu koja 

je građanima na raspolaganju 24 sata. 

M. Jakša - pita je gradonačelnika hoće li tvrtka Komunalac osjetiti gubitak u prihodima s 

obzirom na to da upravljanje naplatom parkinga prelazi pod nadležnost Grada Vukovara. 

Gradonačelnik - komentira kako je već duže vrijeme Grad nezadovoljan upravljanjem 

parkingom tvrtke Komunalac jer se nisu ostvarivali očekivani rezultati, ali su na toj djelatnosti 

zarađivali dok je Grad investirao. Sudjelovanje u investicijama i nadogradnji standarda je 

izostajalo, a to je glavni razlog prelaska djelatnosti parkinga na Grad. 

Z. Rokvić - pita što je sve obuhvaćeno mjerom sanacije građevina oštećenih tijekom rata te hoće 

li te građevine u Borovu naselju biti srušene. Pita kome se građani trebaju javiti za prijavu 

oštećenih privatnih građevina.  

D. Čulig - pojašnjava kako se privatni posjedi mogu prijaviti Gradu s potrebnom 

dokumentacijom, dok će tzv. kolonije u Borovu naselju sanirati resorno ministarstvo. 

Dokumentacija za uklanjanje objekata razrušenih u Domovinskom ratu pripremljena je za 

hrvatsku vojsku, no odgođeno je uklanjanje zbog situacije s potresom na Banovini. Nada se 

kako će uskoro nastaviti uklanjanje. 

Predsjednik – postavlja pitanje vezano za pripojenje iločkog vodovoda Vodovodu grada 

Vukovara. Pita i za radove na vukovarskoj obilaznici.  

Gradonačelnik - komentira kako su radovi na obilaznici u tijeku te kako napreduju 

zadovoljavajućim tempom.  

D. Tišov - pojašnjava kako je još prije dvije godine donesena Uredba o uslužnim područjima 

koja propisuje spajanje vodovoda, a time se propisuje i spajanje Iloka Vukovaru. U fazi su 

integracije. Djelatnici iz Iloka prelaze u Vukovar, organizacijska struktura bit će posložena da 

bude funkcionalna i operativna. Nada se uspješnom završetku procesa. 

 

Aktualni sat je završen. 

 

Predsjednik daje na glasovanje prijedlog Dnevnog reda i isti je jednoglasno (16) prihvaćen.  

 

D N E V N I R E D 

1. Donošenje Zaključka o početku obnašanja dužnosti zamjenice vijećnika u Gradskom 

vijeću Grada Vukovar 

(Izvjestiteljica: A. Njavro) 

2. Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju članova Odbora za izbor i imenovanja 

(Izvjestitelj: K. Kuraja) 

3. Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju članova Odbora za financije i proračun 

(Izvjestitelj: K. Kuraja) 
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4. Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju člana za dodjelu javnih priznanja Grada 

Vukovara 

(Izvjestitelj: K. Kuraja) 

5. Donošenje Rješenja izboru potpredsjednika Gradskog vijeća Grada Vukovara 

(Izvjestitelj: K. Kuraja) 

6. Donošenje Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika 

(Izvjestitelji: K. Kuraja i gradonačelnik) 

7. Donošenje Odluke o usvajanju polugodišnjeg obračuna Proračuna Grada Vukovara za 

razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2024. 

(Izvjestitelji: J, Jukić i G. Vicković) 

8. Donošenje Odluke o utvrđivanju kriterija, mjerila i postupaka za odobravanje 

financiranja programa i projekata od interesa za opće dobro koje provode udruge na 

području grada Vukovara 

(Izvjestitelji: J. Jukić i J. Paloš) 

9. Donošenje Pravilnika o prodaji i sufinanciranju kupoprodajne cijene građevinskog 

zemljišta mladim obiteljima radi izgradnje stambene zgrade na području grada Vukovara 

(Izvjestitelji: K. Kuraja i J. Paloš) 

10. Donošenje Odluke o uvjetima, kriterijima i načinu korištenja imovine školskih ustanova 

čiji je osnivač Grad Vukovar 

(Izvjestitelji: K. Kuraja i D. Dimić) 

11. Donošenje Programa javnih potreba iz područja branitelja i stradalnika na području 

grada Vukovara u 2025. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i D. Dimić) 

12. Donošenje Programa javnih potreba iz područja obrazovanja Grada Vukovara u 2025. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i D. Dimić)  

13. Donošenje Programa javnih potreba u sportu Grada Vukovara za 2025. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i D. Dimić) 

14. Donošenje Programa javnih potreba iz područja društvenih djelatnosti Grada Vukovara 

za 2025. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i J. Paloš) 

15. Donošenje Programa javnih potreba iz područja kulture i tehničke kulture Grada 

Vukovara za 2025. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i J. Paloš) 

16. Donošenje Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2025. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i M. Prepunić) 

17. Donošenje Programa utroška sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom 

pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH za 2025. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i M. Prepunić) 

18. Donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Vukovara za 2025. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i D. Čulig) 

19. Donošenje Programa građenja komunalne infrastrukture Grada Vukovara za 2025. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i D. Čulig) 

20. Donošenje Odluke o uređenju prometa na području Grada Vukovara  

(Izvjestitelji: K. Kuraja i D. Čulig) 

21. Donošenje: 

a) Odluke o Proračunu Grada Vukovara za 2025. i projekcija za 2026. i 2027. 

b) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Vukovara za 2025. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i G. Vicković) 

22. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o povjeravanju komunalnih 

djelatnosti 

(Izvjestitelji: K. Kuraja i D. Čulig) 
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23. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o organizaciji i načinu naplate 

parkiranja u gradu Vukovaru 

(Izvjestitelji: K. Kuraja i D. Čulig) 

24. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za korištenje imena Grada Vukovara u nazivu 

škole „Prva srednja škola Vukovar“ 

(Izvjestitelji: K. Kuraja i S. Tokić) 

25. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje 

financiranje političkih stranaka koje imaju članove u Gradskom vijeću Grada Vukovara i 

nezavisnih vijećnika 

(Izvjestitelji: J. Jukić i S. Tokić) 

26. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Proračuna Grada Vukovara za razdoblje od 

1. siječnja do 31. prosinca 2024. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i G. Vicković) 

27. Prijedlozi i informacije 
 

TOČKA 1. 

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O POČETKU OBNAŠANJA DUŽNOSTI ZAMJENICE 

VIJEĆNIKA U GRADSKOM VIJEĆU GRADA VUKOVAR 

Uvodno obrazloženje dao je S. Manojlović – član Mandatnog odbora. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik daje prijedloge na glasovanje te se jednoglasno (13) donosi  

ZAKLJUČAK 

o početku obnašanja dužnosti zamjenice vijećnika  

u Gradskom vijeću Grada Vukovara 

 

Dana 18. rujna 2024. godine započelo je mirovanje mandata vijećniku Igoru Naletiliću. 

Vijećnika kojem mandat miruje za vrijeme mirovanja mandata zamjenjuje zamjenica vijećnika 

Danijela Smolčić. 

 

Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Predsjednik je pročitao prisegu. 

Nakon pročitane prisege nazočna vijećnica glasno je izgovorila riječ „PRISEŽEM“ i istu 

vlastoručno potpisala.  

Potpisanu prisegu predala je predsjedniku. 

 

TOČKA 2. 

DONOŠENJE RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANOVA ODBORA 

ZA IZBOR I IMENOVANJA 

Uvodno obrazloženje dala je K. Kuraja – članica Odbora za izbor i imenovanja. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (14) donosi 

R J E Š E NJ E 

o razrješenju i imenovanju člana Odbora za izbor i imenovanja 

I 

Razrješuje se Igor Naletilić, predsjednik Odbora za izbor i imenovanja. 

II 
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Za predsjednicu Odbora za izbor i imenovanja imenuje se Danijela Smolčić. 

 

Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 3. 

DONOŠENJE RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANOVA ODBORA 

ZA FINANCIJE I PRORAČUN 

Uvodno obrazloženje dala je K. Kuraja – članica Odbora za izbor i imenovanja. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (13-vijećnik N. Bučko nije 

bio prisutan prilikom glasovanja) donosi  

R J E Š E NJ E 

o razrješenju i imenovanju člana Odbora za financije i proračun 

I 

Razrješuje se Igor Naletilić, član Odbora za financije i proračun. 

II 

Za članicu Odbora financije i proračun imenuje se Danijela Smolčić. 

 

Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 4. 

DONOŠENJE RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANA ZA DODJELU 

JAVNIH PRIZNANJA GRADA VUKOVARA 

Uvodno obrazloženje dala je K. Kuraja – članica Odbora za izbor i imenovanja. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (13-vijećnik N. Bučko nije 

bio prisutan prilikom glasovanja) donosi 

R J E Š E NJ E 

o razrješenju i imenovanju člana Odbora za dodjelu javnih priznanja Grada Vukovara 

I 

Razrješuje se Igor Naletilić, član Odbora za dodjelu javnih priznanja Grada Vukovara. 

II 

Za članicu Odbora za dodjelu javnih priznanja Grada Vukovara imenuje se Danijela Smolčić. 

 

Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 5. 

DONOŠENJE RJEŠENJA IZBORU POTPREDSJEDNIKA GRADSKOG VIJEĆA 

GRADA VUKOVARA 

Uvodno obrazloženje dala je K. Kuraja – članica Odbora za izbor i imenovanja. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 
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Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 12 glasova „ZA“ (DP, HDZ i Ž. Sabo)  i 

2 glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS, DSS) donosi 

R J E Š E NJ E 

o izboru potpredsjednika Gradskog vijeća Grada Vukovara 

Radivoj Đurić iz Vukovara, Petri skela 14, izabran je za potpredsjednika Gradskog vijeća 

Grada Vukovara iz reda predstavničke većine. 

 

Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Sjednicu napustio vijećnik N. Bučko, na sjednici prisutno ukupno 13 vijećnika. 

 

TOČKA 6. 

DONOŠENJE ODLUKE O KOEFICIJENTIMA ZA OBRAČUN PLAĆE SLUŽBENIKA 

I NAMJEŠTENIKA 

Uvodno obrazloženje dali su D. Bilić – član Odbora za financije i proračun i gradonačelnik. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: S. Milaković, gradonačelnik, G. Vicković, predsjednik. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 12 glasova „ZA“ (DP, 

IP-NL, HDZ, SDSS i Ž. Sabo) i 1 glasom „SUZDRŽAN“ ( DSS) donosi  

ODLUKA 

o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika 

 

Test Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 7. 

DONOŠENJE ODLUKE O USVAJANJU POLUGODIŠNJEG OBRAČUNA 

PRORAČUNA GRADA VUKOVARA ZA RAZDOBLJE OD 1. SIJEČNJA DO 30. 

LIPNJA 2024. 

Uvodno obrazloženje dali su D. Bilić - član Odbora za financije i proračun i G. Vicković – 

zamjenik pročelnice UO za financije i nabavu. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se 

 

U raspravi su sudjelovali: K. Raguž, G. Vicković i N. Mažar. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te s 11 glasova „ZA“ (DP, IP-NL, HDZ i Ž. 

Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS, DSS) donosi  

O D L U K A 

O USVAJANJU POLUGODIŠNJEG OBRAČUNA 

Proračuna Grada Vukovara za razdoblje 

od 01. siječnja do 30. lipnja 2024. godine 

 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 8. 

DONOŠENJE ODLUKE O UTVRĐIVANJU KRITERIJA, MJERILA I POSTUPAKA 

ZA ODOBRAVANJE FINANCIRANJA PROGRAMA I PROJEKATA OD INTERESA 

ZA OPĆE DOBRO KOJE PROVODE UDRUGE NA PODRUČJU GRADA VUKOVARA 
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Uvodno obrazloženje dali su D. Bilić - član Odbora za financije i proračun i J. Paloš – 

pročelnik UO za društvene djelatnosti. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se 

 

U Raspravi su sudjelovali: S. Milaković i J. Paloš. 

 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 12 glasova „ZA“ (HDZ, 

IP-NL, DP, DSS i Ž. Sabo) i jednim glasom „SUZDRŽAN“ (SDSS) donosi  

ODLUKA 

o utvrđivanju kriterija, mjerila i postupaka za odobravanje  

financiranja programa i projekata od interesa za opće dobro koje provode udruge na  

području grada Vukovara 

 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 9. 

DONOŠENJE PRAVILNIKA O PRODAJI I SUFINANCIRANJU KUPOPRODAJNE 

CIJENE GRAĐEVINSKOG ZEMLJIŠTA MLADIM OBITELJIMA RADI IZGRADNJE 

STAMBENE ZGRADE NA PODRUČJU GRADA VUKOVARA 

Uvodno obrazloženje dali su K. Kuraja predsjednica Odbora za statut, poslovnik i normativnu 

djelatnost i J. Paloš – pročelnik UO za društvene djelatnosti. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: D. Bilić, J. Paloš, predsjednik N. Mažar, Z. Rokvić. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (13) donosi  
PRAVILNIK O PRODAJI I SUFINANCIRANJU KUPOPRODAJNE CIJENE 

GRAĐEVINSKOG ZEMLJIŠTA MLADIM OBITELJIMA RADI IZGRADNJE STAMBENE 

ZGRADE NA PODRUČJU GRADA VUKOVARA 

 

Tekst Pravilnika se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 10. 

DONOŠENJE ODLUKE O UVJETIMA, KRITERIJIMA I NAČINU KORIŠTENJA 

IMOVINE ŠKOLSKIH USTANOVA ČIJI JE OSNIVAČ GRAD VUKOVAR 

Uvodno obrazloženje dali su K. Kuraja - predsjednica Odbora za statut, poslovnik i normativnu 

djelatnost i D. Dimić – pročelnik UO za obrazovanje, sport i branitelje. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (13) donosi  

ODLUKA 

o uvjetima, kriterijima i načinu korištenja imovine predškolskih i školskih ustanova 

kojima je osnivač Grad Vukovar 

 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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TOČKA 11. 

DONOŠENJE PROGRAMA JAVNIH POTREBA IZ PODRUČJA BRANITELJA I 

STRADALNIKA NA PODRUČJU GRADA VUKOVARA U 2025. 

Uvodno obrazloženje dali su D. Bilić - član Odbora za financije i proračun i D. Dimić – 

pročelnik UO za obrazovanje, sport i branitelje. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 12 glasova „ZA“ (DP, IP-NL, HDZ, DSS 

i Ž. Sabo) i 1 glasom „SUZDRŽAN“ (SDSS) donosi  

PROGRAM 

javnih potreba iz područja branitelja i stradalnika na području  

 grada Vukovara u 2025. godini 

 

Tekst Programa se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 12. 

DONOŠENJE PROGRAMA JAVNIH POTREBA IZ PODRUČJA OBRAZOVANJA 

GRADA VUKOVARA U 2025. 

Uvodno obrazloženje dali su D. Bilić - član Odbora za financije i proračun i D. Dimić – 

pročelnik UO za obrazovanje, sport i branitelje. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: S. Milaković i D. Dimić. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 11 glasova „ZA“ (DP, 

IP-NL, HDZ i Ž. Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS i DSS) donosi  

PROGRAM 

javnih potreba iz područja obrazovanja  

 Grada Vukovara u 2025. godini 

 

Tekst Programa se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 13. 

DONOŠENJE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SPORTU GRADA VUKOVARA ZA 

2025. 

Uvodno obrazloženje dali su D. Bilić - član Odbora za financije i proračun i D. Dimić – 

pročelnik UO za obrazovanje, sport i branitelje. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

U Raspravi su sudjelovali: S. Milaković, D. Dimić, predsjednik, Z. Rokvić i S. Mađarac. 

 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 10 glasova „ZA“ (DP, 

IP-NL, Ž. Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS i DSS) donosi (vijećnik N. Mažar nije bio 

prisutan prilikom glasovanja) 

P R O G R A M 

javnih potreba u sportu Grada Vukovara za 2025. godinu 
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Tekst Programa se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 14. 

DONOŠENJE PROGRAMA JAVNIH POTREBA IZ PODRUČJA DRUŠTVENIH 

DJELATNOSTI GRADA VUKOVARA ZA 2025. 

Uvodno obrazloženje dali su D. Bilić – član Odbora za financije i proračun i J. Paloš – pročelnik 

UO za društvene djelatnosti. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: S. Milaković, J. Ploš i Z. Rokvić. 

 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te s 10 glasova „ZA“ (DP, IP-

NL, Ž. Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS i DSS) donosi (vijećnik N. Mažar nije bio prisutan 

prilikom glasovanja) 

PROGRAM 

javnih potreba iz područja društvenih djelatnosti  

Grada Vukovara za 2025. godinu 

 

Tekst Prograna se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 15. 

DONOŠENJE PROGRAMA JAVNIH POTREBA IZ PODRUČJA KULTURE I 

TEHNIČKE KULTURE GRADA VUKOVARA ZA 2025. 

Uvodno obrazloženje dali su D. Bilić – član Odbora za financije i proračun i J. Paloš – pročelnik 

UO za društvene djelatnosti. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 11 glasova „ZA“ (DP, IP-NL, HDZ, DSS 

i Ž. Sabo) i 1 glasom „SUZDRŽAN“ (SDSS) donosi (vijećnik N. Mažar nije bio prisutan 

prilikom glasovanja) 

PROGRAM 

javnih potreba iz područja kulture i tehničke kulture  

Grada Vukovara za 2025. godinu 

 

Tekst Programa se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 16. 

DONOŠENJE PROGRAMA UTROŠKA SREDSTAVA ŠUMSKOG DOPRINOSA ZA 

2025. 

Uvodno obrazloženje dali su B. Bilić – član Odbora za financije i proračun i M. Prepunić –

pročelnica UO za gospodarstvo. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 
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Rasprave nije bilo 

 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (12) donosi (vijećnik N. 

Mažar nije bio prisutan prilikom glasovanja) 

PROGRAM UTROŠKA SREDSTAVA  

ŠUMSKOG DOPRINOSA ZA 2025. GODINU 

Članak 1. 

Ovim Programom utvrđuje se visina prihoda i utrošak sredstava ostvarenih temeljem 

uplate šumskog doprinosa u Proračun Grada Vukovara za 2025. godinu. 

Članak 2.  

U 2025. godini planira se prihod od šumskog doprinosa u iznosu od 1.000,00 eura. 

Članak 3. 

 Sredstva iz članka 2. ovog Programa utrošit će se za financiranje izgradnje i održavanja 

komunalne infrastrukture koja doprinosi razvoju gospodarstva. 

Članak 4. 

 Za provođenje ovoga Programa nadležni su Upravni odjel za gospodarstvo i Upravni 

odjel za financije i nabavu. 

 

Program se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 17. 

DONOŠENJE PROGRAMA UTROŠKA SREDSTAVA OSTVARENIH OD ZAKUPA, 

PRODAJE, PRODAJE IZRAVNOM POGODBOM, PRIVREMENOG KORIŠTENJA I 

DAVANJA NA KORIŠTENJE IZRAVNOM POGODBOM POLJOPRIVREDNOG 

ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU RH ZA 2025. 

Uvodno obrazloženje dali su B. Bilić – član Odbora za financije i proračun i M. Prepunić –

pročelnica UO za gospodarstvo. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (13) donosi  

PROGRAM UTROŠKA SREDSTAVA OSTVARENIH OD ZAKUPA, PRODAJE, 

PRODAJE IZRAVNOM POGODBOM, PRIVREMENOG KORIŠTENJA I DAVANJA 

NA KORIŠTENJE IZRAVNOM POGODBOM POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U 

VLASNIŠTVU RH ZA 2025. GODINU 

Članak 1. 

Programom utroška sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom 

pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom poljoprivrednog 

zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske, utvrđuje se namjena korištenja i kontrola utroška 

sredstava koja su prihod Proračuna Grada Vukovara, na čijem području se nalazi poljoprivredno 

zemljište. 

Članak 2.  

U Proračunu Grada Vukovara za 2025. godinu predviđena su sredstva u iznosu od 

450,000,00 eura, a utrošit će se za sljedeću namjenu: 
 

 

IZNOS /EUR NAMJENA 

192.950,00  Izgradnja i održavanje ruralne infrastrukture 

132.723,00  Poticajne mjere za unaprjeđenje poljoprivredne proizvodnje 



12  

66.000,00 Poticajne mjere za unaprjeđenje ribarstva i akvakulture 

30.000,00  
Podmirenje dijela stvarnih troškova u vezi s provedbom Zakona o      

poljoprivrednom zemljištu 

22.000,00  
Program očuvanja ugroženih područja i očuvanja biološke raznolikosti 

(Program zaštite divljači) 

2.000,00 LAG Srijem 

3.000,00 FLAG Dunav Sava 

1.327,00 Savjetovanje i edukacija poljoprivrednika 

Članak 3. 

 Za provođenje ovog Programa nadležni su Upravni odjel za gospodarstvo, Upravni odjel 

za komunalno gospodarstvo i graditeljstvo i Upravni odjel za financije i nabavu. 

 

Program se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 18. 

DONOŠENJE PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 

GRADA VUKOVARA ZA 2025. 

Uvodno obrazloženje dali su D. Bilić - član Odbora za financije i proračun i D. Čulig – 

pročelnik UO za komunalno gospodarstvo i graditeljstvo. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: K. Raguž, D. Čulig, S. Milaković, Z. Rokvić, N. Mažar i predsjednik. 

 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 12 glasova „ZA“ (DP, 

IP-NL, HDZ, DSS i Ž. Sabo) i 1 glasom „SUZDRŽAN“ (SDSS) donosi  

Programa održavanja komunalne infrastrukture 

 

Tekst Programa se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 19. 

DONOŠENJE PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE GRADA 

VUKOVARA ZA 2025. 

Uvodno obrazloženje dali su D. Bilić - član Odbora za financije i proračun i D. Čulig – 

pročelnik UO za komunalno gospodarstvo i graditeljstvo. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– nakon rasprave - suzdržani. 

 

U raspravi su sudjelovali: K. Raguž, D. Čulig, S. Milaković. 

 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (13) donosi  

Program građenja komunalne infrastrukture  

za 2025. godinu 

 

Tekst Programa se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 20. 

Donošenje Odluke o uređenju prometa na području Grada Vukovara 
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Uvodno obrazloženje dali su K. Kuraja - predsjednica Odbora za statut, poslovnik i normativnu 

djelatnost i D. Čulig – pročelnik UO za komunalno gospodarstvo i graditeljstvo. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– nakon rasprave - suzdržani. 

 

U raspravi su sudjelovali: S. Milaković, D. Čulig, Z. Rokvić, predsjednik. 

 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 12 glasova „ZA“ (DP, IP-NL, HDZ, 

SDSS i Ž. Sabo) i 1 glasom „SUZDRŽAN“ (DSS) donosi  

O D L U K A 

o uređenju prometa na području grada Vukovara 

 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 21. 

DONOŠENJE: 

a) ODLUKE O PRORAČUNU GRADA VUKOVARA ZA 2025. I 

PROJEKCIJA ZA 2026. I 2027. 

Uvodno obrazloženje dali su D. Bilić - član Odbora za financije i proračun i G. Vicković – 

zamjenik pročelnice UO za financije i nabavu. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– nakon rasprave – prihvaća se. 

 

S. Mađarević ispred HDZ-a predlaže tri amandmana. Amandmani u pisanom obliku nisu 

dostavljeni sukladno Poslovniku Gradskog vijeća te je zatražio usmene amandmane. 

Predsjednik daje na glasovanje postavljanje usmenih amandmana te je jednoglasno (13) 

odlučeno da se isti zatraže usmeno. 

1. Amandman – predlaže se povećanje stavke za subvencije kako bi umirovljenicima u 

potpunosti financirala karta za gradski prijevoz, a da se predloženi iznos skine sa stavke 

Održavanje javnih zelenih površina i javne čistoće. 

Predlagatelj je prihvatio amandman. 

 

2. Amandman – predlaže se smanjenje cijene vrtića za sve korisnike te besplatni boravak za 

treće i svako slijedeće dijete u vrtiću obiteljima s troje i više djece, a da se predloženi 

iznos skine sa stavke Upravnog odjela za opće poslove. 

Predlagatelj je prihvatio amandman. 

 

3. Amandman – predlaže se stvaranje uvjeta za obnovu i rad mjesnih odbora i provođenje 

izbora za vijeća mjesnih odbora, a da se predloženi iznos skine sa stavke Računalne 

usluge i Kapitalna ulaganja u prostore i opremu gradske uprave. 

Predlagatelj je prihvatio amandman. 

Rasprava po amandmanima: S. Tokić, D. Čulig, N. Mažar. 

Predlagatelj je prihvatio sva tri amandmana s naglaskom da će u dogovoru s predlagateljem istih 

vezanom za pozicije s kojih će se tražena sredstva osigurati. 

 

U raspravi su sudjelovali: K. Raguž i D. Čulig. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 11 glasova „ZA“ (DP, 

IP-NL, HDZ i Ž. Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (DSS, SDSS) donosi  

O D L U K A 

o Proračunu Grada Vukovara za 2025. 
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i projekcija za 2026. i 2027. godinu 

 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

b) ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA VUKOVARA ZA 

2025. 

Uvodno obrazloženje dali su D. Bilić - član Odbora za financije i proračun i G. Vicković – 

zamjenik pročelnice UO za financije i nabavu. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 11 glasova „ZA“ (DP, IP-NL, HDZ i Ž. 

Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (DSS, SDSS) donosi 

ODLUKA 

o izvršavanju Proračuna Grada Vukovara za 2025. godinu 

 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 22. 

DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O 

POVJERAVANJU KOMUNALNIH DJELATNOSTI 

Uvodno obrazloženje dali su K. Kuraja – predsjednica Odbora za statut, poslovnik i normativnu 

djelatnost i D. Čulig – pročelnik UO za komunalno gospodarstvo i graditeljstvo. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: S. Mađarac, D. Čulig, K. Kuraja, Z. Rokvić, S. Milaković. 

 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 11 glasova „ZA“ (DP, 

IP-NL, HDZ i Ž. Sabo), 1 glasom „SUZDRŽAN“ (DSS) i 1 glasom „PROTIV“ (SDSS) donosi  

ODLUKA  

o izmjenama i dopunama Odluke o povjeravanju komunalnih djelatnosti 

Članak 1. 

U članku 4. Odluke o povjeravanju komunalnih djelatnosti („Službeni vjesnik“ Grada Vukovara 

broj 12/18. i 3/21.) briše se točka 1. koja glasi: „usluge parkiranja na uređenim javnim 

površinama“. 

Članak 2. 

U članku 5. stavak 1. briše se. 

Članak 3. 

U članku 9. briše se točka 1. koja glasi: „usluge parkiranja na uređenim javnim površinama“. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 23. 

DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O ORGANIZACIJI 

I NAČINU NAPLATE PARKIRANJA U GRADU VUKOVARU 

Uvodno obrazloženje dali su K. Kuraja – predsjednica Odbora za statut, poslovnik i normativnu 

djelatnost i D. Čulig – pročelnik UO za komunalno gospodarstvo i graditeljstvo. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 
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D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 11 glasova „ZA“ (DP, IP-NL, HDZ i Ž. 

Sabo) i 2 glasa „PROTIV“ (SDSS, DSS) donosi  

ODLUKA 

o izmjenama i dopunama Odluke o organizaciji i načinu naplate parkiranja  

u gradu Vukovaru 

 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 24. 

DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA KORIŠTENJE IMENA 

GRADA VUKOVARA U NAZIVU ŠKOLE „PRVA SREDNJA ŠKOLA VUKOVAR“ 

Uvodno obrazloženje dali su K. Kuraja – predsjednica Odbora za statut, poslovnik i normativnu 

djelatnost i S. Tokić – pročelnica UO za opće poslove. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (13) donosi  

O D L U K A 

o davanju suglasnosti za korištenje imena Grada Vukovara 

Odobrava se Ekonomskoj školi Vukovar, Županijska 52, OIB 94881148856 korištenje 

imena Grada Vukovara u nazivu škole koji glasi: „Prva srednja škola Vukovar“. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 25. 

DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA 

ZA REDOVITO GODIŠNJE FINANCIRANJE POLITIČKIH STRANAKA KOJE 

IMAJU ČLANOVE U GRADSKOM VIJEĆU GRADA VUKOVARA I NEZAVISNIH 

VIJEĆNIKA 

Uvodno obrazloženje dali su D. Bilić – član Odbora za financije i proračun i S. Tokić – 

pročelnica UO za opće poslove. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (13) donosi  

O D L U K A 

o izmjeni Odluke raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih 

stranaka koje imaju članove u Gradskom vijeću Grada Vukovara i nezavisnih vijećnika 
I. 
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U Odluci o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih stranaka 

koje imaju članove u Gradskom vijeću Grada Vukovara i nezavisnih vijećnika („Službeni 

vjesnik“ Grada Vukovara broj 12/23, 7/24 i 10/24 ) u točki II., riječi: 
IVAN PENAVA NEZAVISNA LISTA-IP-NL   

  (4 vijećnika i 1 vijećnica)     678,30 EUR-a mjesečno“ 
zamjenjuju se riječima: 

IVAN PENAVA NEZAVISNA LISTA-IP-NL   
  (3 vijećnika i 2 vijećnice)     691,60 EUR-a mjesečno“ 

II. 

Izmijenjeni iznos novčanih sredstava po ovoj Odluci počet će se isplaćivati IVAN 

PENAVA NEZAVISNOJ LISTI-IP-NL od dana početka mandata vijećnice podzastupljenog 

spola, odnosno 20. rujna 2024.g. 
 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 26. 

PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 

 

Sjednica završila u 13.10 sati. 

 

Zapisnik vodila Predsjednik 

Anita Sesvečan Željko Sabo, teolog 

 


